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§ 58  

Ändring av föredragningslistan  
 

Fritidsnämnden beslutar att ett ärende om Bidrag för sommarverksamhet för barn med 

funktionsnedsättningar i forum av allergi och astma 2015 tas upp som ärende nr 8.  

Föredragningslistan fastställs således enligt följande: 

   

Nr Ärende 

1 Upprop 

2 Justering 

3 Anmälan av extra ärenden 

 BESLUT 

4 Bidrag till föreningar för preparering av skidspår  

5 Framtagande av friluftsstrategi för Nacka kommun 

6 Ändring av samarbetspartner för öppen tjejverksamhet i Dieselverkstaden  

7 Fritidstrategi  

8  Bidrag för sommarverksamhet för barn med funktionsnedsättningar i forum 
av allergi och astma 2015 

 UPPFÖLJNING 

9 Redovisning av undersökning av föreningars synpunkter på kommunen 
stöd mm  

10 Uppföljning av investeringar 

 INFORMATION 

11 Information om fritidsnämndens ANDT-arbete till stöd till föreningar och 
övriga verksamheter 

12 Kapacitetsutredning  

13 Anmälningsärenden 

14 Övriga frågor 
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§ 59 FRN 2014/173 

Bidrag till föreningar för preparering av skidspår  

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att i fast bidrag bevilja Järla Orientering och Skidor, Saltsjöbadens 

IF:s skidsektion och Boo Kanot och Skidklubb vardera 21 500 kr i stöd per skidsäsong. 

 

Fritidsnämnden beslutar att i rörligt bidrag för utförda insatser bevilja Järla Orientering och 

Skidor och Saltsjöbadens IF:s skidsektion ersättning med 275 kronor/timme, efter 

inlämnad och godkänd redovisning. Totalt kan bidraget, inklusive fast del, ej överstiga 

takbeloppet 65 000 kronor per förening och säsong. 

 

Fritidsnämnden tecknar från skidsäsongen 2015/16 tre-årig överenskommelse med berörda 

föreningar som förlängs tre år i sänder om uppsägning ej sker senast sex månader före 

löpande avtalstids utgång. 

Ärendet 

Fritidsnämnden har tidigare beslutat att ge kultur- och fritidsenheten i uppdrag att 

tillsammans med skidklubbar i kommunen inventera framtida behov för 

skidspårsunderhåll. De föreningar som enheten fört dialog med är Järla Orientering och 

Skidor, Saltsjöbadens IF:s skidsektion och Boo Kanot och Skidklubb. I arbetet och som ett 

första steg beviljade nämnden i december 2014 Järla Orientering och Skidor samt 

Saltsjöbadens IF:s skidsektion ett ekonomiskt stöd för vintersäsongen 2014/15. Under 

våren 2015 har översynen fortsatt med syfte att se vilket kommunalt stöd som behövs, men 

också för att finna former för ett mer långsiktigt stöd utifrån föreningarnas totala 

kostnader. 

 

Kultur- och fritidsenheten har nu upprättat ett förslag på hur stödet till preparering av 

skidspår kan utformas. I den nya modellen tar kommunen ett större ansvar än tidigare 

vilket ger föreningarna allmänt sett en ökad ersättningsnivå. Förslaget bygger på en mer 

långsiktig lösning som är hållbar och realistisk för såväl kommun som berörda föreningar. 

Samtidigt innebär det också att förutsättningarna mellan klubbarna blir mer likvärdiga. 

Under arbetet med översynen har dialog förts med berörda föreningar.  

 

Stödet bygger på två ersättningsdelar. Ett fast bidrag på 21 500 kronor samt ett rörligt 

bidrag på 275 kr/timme för de arbete som utförs. Totalt kan bidraget inte överstiga fastlagt 

takbelopp på 65 000 kronor per skidsäsong. Enheten föreslår att skriftlig överenskommelse 

ska tecknas med berörda föreningar om uppdrag och bidragsnivå.  

 

Längdskidåkning är en populär idrott, motions- och rekreationsform. Ur 

friskvårdssynpunkt en fantastisk verksamhet som aktiverar många muskelgrupper, har låg 
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§ 59 forts  

 

skaderisk och erbjuder utevistelse med förhoppningsvis sol, frisk luft och naturupplevelser. 

Ur folkhälsosynpunkt är det därför viktigt att kommunen underlättar och möjliggör 

skidåkning på välpreparerade spår i så många kommundelar som möjligt. Att under 

vinterhalvåret möjliggöra bra preparerade skidspår i olika kommundelar för såväl 

skidföreningar som den breda allmänheten – är en kostnadseffektiv insats för att främja 

medborgarnas hälsa. Av alla som nyttjar spåren så är det sannolikt inte mer än fem procent 

som är medlemmar i föreningarna, resten minst 95 procent utgörs av allmänheten. Utifrån 

denna aspekt så blir kommunens bidrag till skidspårspreparering ett stöd som riktas främst 

till den breda allmänheten. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 28 maj 2015  

Yrkanden 

Martin Hellström (S) yrkade bifall till förslag till beslut.  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

Protokollsanteckningar 

 

- - - - - 
  



 
7 (19) 

 16 juni 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 60 FRN 2013/169 

Framtagande av friluftsstrategi för Nacka kommun   

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att tillsammans med natur- och trafiknämnden ta fram en 

friluftsstrategi med tillhörande handlingsplan för Nacka kommun. 

 

Fritidsnämnden avsätter 130 000 kronor för ändamålet i budget 2016.      

Ärendet 

Kommunen har den 30 mars 2015 beviljats medel till en rekreation- och friluftsplan från 

länsstyrelsens LONA medel (lokala naturvårdsbidrag). Projekttiden är mellan år 2015-2017. 

Syftet med friluftsstrategin och tillhörande handlingsplan är att beskriva hur, var och när 

olika konkreta åtgärder ska genomföras med målet att öka nackabornas nyttjande av 

naturmarken och dess tillgänglighet.  

 

Projektets totala kostnad är beräknat till 520 000 kronor varav länsstyrelsen bidrar med 260 

000 kronor. Respektive nämnds kostnad för projektet uppgår till 130 000 kronor.   

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 28 maj 2015  

Bilaga: Ansökan länsstyrelsen 

Bilaga: Beslut länsstyrelsen 

Yrkanden 

Ordförande Richard Wendt (M) yrkade bifall till förslag till beslut.  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.   

Protokollsanteckningar 

Martin Hellströmer (S) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Det är glädjande att se att Moderaterna och majoriteten äntligen anser att det behövs en 

friluftsstrategi för kommunen. Uppdelningen mellan fritidsnämnden och Natur & trafik 

nämnden är idag oklar och kanske kan en strategi göra rollerna mer klara och utveckla 

friluftslivet i Nacka istället för att bara handla om byråkrati.”  
 
- - - - - 
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§ 61  

Öppen tjejverksamhet på Dieselverkstaden 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att föreningen Nacka KFUM tar över den överenskommelse som 

fritidsnämnden ingått med Boo KFUM avseende öppen fritidsverksamhet för flickor i 

åldern 12 – 18 år. 

Ärendet 

Fritidsnämnden har tidigare bedömt att det finns ett behov av en riktad öppen 

fritidsverksamhet som enbart vänder sig till flickor i åldern 12-18 år. Under hösten 2014 

startade tre föreningar nya öppna tjejverksamheter. Fritidsnämnden beslöt den 12 februari 

2015 att förlänga överenskommelse med föreningarna, så att verksamheterna kan fortsätta 

till och med maj 2017.  

 

Boo KFUM är en flersektionsförening och den sektionen som ansvarat för den öppna 

fritidsverksamheten för flickor var dans- och musikalsektionen. Från och med den 1 juli 

2015 har denna sektion lagts ner i Boo KFUM och sektionens medlemmar har bildat en ny 

fristående förening, Nacka KFUM.  Kultur- och fritidsenheten föreslår därför att 

fritidsnämndens överenskommelse med Boo KFUM avseende öppen fritidsverksamhet för 

flickor i åldern 12 – 18 år övergår till den nybildade föreningen Nacka KFUM. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 4 juni 2015  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

- - - - -  
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§ 62 FRN 2015/79 

Fritidsstrategi 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige att anta fritidsstrategi enligt 

tjänsteskrivelsens bilaga 1. 

Ärendet 

För att stödja en utveckling av ett idrotts- och fritidsutbud med en stor valfrihet har ett 

förslag till en kommunövergripande fritidsstrategi tagits fram. Syftet med en fritidsstrategi 

är att peka ut riktningen för kommunens prioriteringar de kommande åren och ska 

säkerställa att ett fritidsperspektiv genomsyrar långsiktig planering och utveckling för alla 

som bor och verkar i kommunen.  

 

Arbetet med att ta fram ett förslag har genomförts i dialog med olika aktörer i kommunen. 

Syftet med arbetet har varit att lyssna in en mångfald av synpunkter.  

 

Förslaget till fritidsstrategi pekar ut fyra strategiska inriktningar som viktiga att prioritera 

resurser för inom fritidsområdet, attraktivitet, tillgänglighet, delaktighet och hållbarhet. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 1 juni 2015  

Bilaga 1. Förslag till fritidsstrategi 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

Protokollsanteckningar 

Martin Hellströmer (S) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Nu när fritidsstrategin är utformad är det av största vikt att en handlingsplan utformas så 

vi kan gå från fina ord till handling. Mycket ska byggas i Nacka de närmsta åren och 

därmed är det viktigt att fritidsfrågorna lyfts upp tidigt på agendan så vi inte enbart får en 

sovstad.” 

 

 

- - - - - 
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§ 63 FRN 2015/87 

Bidrag för sommarverksamhet för barn med 

funktionsnedsättningar i forum av allergi och astma 2015 

Beslut  

Fritidsnämnden beslutar att bevilja 31 500 kronor till Astma- och allergiföreningen för 

lägerverksamhet för 5 stycken barns, bosatta i Nacka kommun, deltagande på föreningens 

lägerverksamhet 2015.  

Astma- och allergiföreningen för lägerverksamhet ska senast den 1 januari 2016 inkomma 

med en redovisning över lägerverksamheten 2015.  

Fritidsnämnden beslutar att det inför nästa år görs en översyn av tidplan och 

ansökningsprocess av bidragsansökan för kolloverksamhet. 

Ärendet  

Tidigare beslut  

På nämndsammanträdet, 2010-05-10, FRN 2010/63-805, beslutade fritidsnämnden att följa 

länsrekommendationerna om kommunalt bidrag för deltagande i lägerverksamhet för barn 

och unga med astma/allergi. Fritidsnämnden har sedan 2010 beviljat föreningens ansökan 

om bidrag för lägerverksamheten, bidragets storlek har varierat beroende på antal barns 

deltagande. 

Ansökan  

Astma- och Allergiföreningen i Stockholms län bedriver sjösportsläger för barn och unga 
med allergi och astma.  
 
Deltagande i denna lägerverksamhet är för många barn och unga den enda möjligheten att 
överhuvudtaget kunna åka på läger. Verksamheten, mathållning, förläggning, läkarinsatser 
och säkerhetsorganisation är anpassad för målgruppen barn och unga med 
funktionsnedsättning i form av betydande astma/allergi. Alla barn har läkarintyg som 
styrker behovet av särskilt anpassad verksamhet.  

Bedömning 

Astma och Allergiförbundets lägerverksamhet skapar möjlighet för barn och unga, med 

funktionsnedsättningar i form av astma och allergi, att få medverka på lägerverksamhet på 

sommaren som inte utan detta anpassade läger skulle vara möjligt.  

 

Kultur- och fritidsenheten anser att föreningens verksamhet är värdefull ur ett tillgänglig- 

och jämlikhetsperspektiv och anser på grund av det att föreningens ansökan bör beviljas 

med 31 500 kronor för 5 barns deltagande på lägerverksamheten.  

 



 
11 (19) 

 16 juni 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Ekonomiska konsekvenser 

Det ansökta beloppet på 31 500 kronor ryms inom fritidsnämndens budget för 

fritidsaktiviteter för personer med funktionsnedsättning 

Handlingar i ärendet  

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 15 juni 2015  

Bilaga: Ansökan om bidrag för sommarverksamhet för barn med funktionsnedsättning i 

form av allergi och astma 

Yrkanden 

Henrik Barck (M) yrkade bifall till förslag till beslut.  

Louise Granath (FP) yrkade ett tillägg att det inför nästa år görs en översyn av tidplan och 

ansökningsprocess av bidragsansökan för kolloverksamhet.  

Martin Hellströmer (S) och Martin Gunnesson (KD) instämde med Louise Granaths (FP) 

tilläggsyrkande.    

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med tilläggsyrkande.  

Reservationer 

Martin Hellströmer (S) reserverade sig mot beslutet (det utsända förslaget till beslut) och 

gav följande motivering. ”Vi Socialdemokraterna har valt att reservera oss i ärendet då vi 

inte med säkerhet kan garantera att handläggningen av ärendet har gått till på ett lagligt sätt. 

Ordföranden för Fritidsnämnden Richard Wendt är en av huvudmännen till det här lägret, 

vilket gör honom ytterst jävig. Handlingarna skickades ut ett dygn innan sammanträdet 

utan någon tidigare kommunikation om att ärendet skulle behandlas under sammanträdet. 

Det gjorde att vi inte hann och kunde kontrollera om det här ärendet var rimligt 

kostnadsmässigt etc. Det kommunicerades inte heller att detta läger drevs av Richard 

Wendt i tjänsteskrivelsen. Vi valde trots detta att inte yrka på avslag i ärendet då det skulle 

fått ett antal barns sommar förstörd som sett fram emot att få segla i skärgården.” 

 

Pascal Fall (MP) reserverade sig mot beslutet.   

 

- - - - - 
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§ 64 FRN 2015/80 

Redovisning av undersökning av föreningars synpunkter 

på kommunens stöd 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 

Nacka kommun har under våren 2015 undersökt vad föreningar som får bidrag från 

fritidsnämnden anser om kommunens stöd till föreningarna. Stödet består bland annat av 

ekonomiska bidrag och upplåtelse av tider i idrottsanläggningar. Även utbildningar och 

marknadsföring av aktiviteter är en del av kommunens stöd.  

 

Syftet med undersökningen är dels att följa upp i vilken omfattning fritidsnämndens mål 

uppnås, men även för att identifiera vad som kan behöva förbättras.  

 

Det finns både delar som föreningarna är nöjda med och delar som föreningarna anser 

måste förbättras. Det föreningslivet framför allt efterlyser är fler anläggningar. De 

föreningar som inte nyttjar kommunens anläggningar efterlyser i flera fall något stöd för 

sina egna anläggningar. Av dem som bedriver verksamhet i kommunens anläggningar är det 

endast 63 procent som anser dessa välskötta. Framför allt är det städningen som 

föreningarna är missnöjda med.  

Tabell 1. 

Resultatet i sammanfattning 

Andel 

positiva 

På det hela är vi nöjda med det stöd som vår förening får från Nacka kommun 81 % 

Kommunen bjuder in till dialog med föreningslivet innan kommunen ska fatta 

olika beslut 
62 % 

Föreningen arbetar med värdegrundsfrågor 84 % 

De anläggningar vår förening hyr är välskötta 63 % 

 

Under hösten 2015 kommer en eller flera handlingsplaner med konkreta åtgärder att tas 

fram, där förslag på konkreta åtgärder och insatser finns med.  
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§ 64 forts  

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 4 juni 2015 

Bilaga 1. Redovisning av undersökning av föreningars synpunkter på kommunen stöd 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

Protokollsanteckningar 

Martin Hellströmer (S) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Efter att fritidsnämnden låtit bli att mäta de nyckeltal där nämnden låg under målvärdena i 

föregående årsredovisning är det glädjande att det nu är gjort. Det är lätt att konstatera att 

utifrån svaren från föreningarna att fördelningen av tiderna i kommunens lokaler bör ses 

över i dialog med föreningslivet. Mer än hälften av föreningarna har dock svarat att de inte 

får tillräckligt med tider, fler anläggningar bör byggas snarast. Det kom inte heller som en 

överraskning att städningen i lokalerna är under all kritik. Frågan är nu vad Moderaterna 

hade tänkt att göra för att förbättra situationen för kommunens föreningar?”’ 

 

Esa Pekka Örmä (SD) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Från undersökningen framgår att föreningar är relativt nöjda med samarbetet med Nacka 

kommun med några undantag: Föreningar är missnöjda med antal tider de har till sin 

verksamhet och med regler tider fördelas. Föreningar är också missnöjda med städningen 

och kvalitén av anläggningar.  

 

Den viktigaste frågan för föreningarna, när det gäller idrottsanläggningarna, är att de får de 

antal tider de önskar.  

 

Den viktigaste slutsatsen man kan dra av undersökningen är att antalet idrottsanläggningar 

är redan idag för litet.  

 

Sverigedemokrater anser att undersökningen ger stöd till vår uppfattning att byggandet av 

Nacka stad och ytterligare tätning av bebyggelse kommer att försämra kommuninvånarnas 

tillgänglighet till idrottsanläggningar.” 

 

 

- - - - - 
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§ 65 FRN 2015/63-820 

Uppföljning av investeringar 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 

I tabellen nedan redovisas en kortfattad information bekräftande aktuell status för av 

fritidsnämnden initierade investeringsprojekt enligt tidigare beslut av nämnden och/eller av 

kommunfullmäktige. 

 

Geografiska 

områden 

Projekt 

Typ av objekt 

Status Åtgärd1 

Älta  Ridskola 

Källtorp 

Planbesked har godkänts av 

Miljö- och 

Stadsbyggnadsnämnden 

Projektet lagt på is 

Sporthall Älta C Planenheten utreder nytt 

program för Älta centrum. 

Även fritidsanläggningar ingår i 

det nya programmet och 

placering av ny sporthall.  

Framtagande av 

programförslag 

Sigfridsborgsskolan 

sporthall 

Förstudiearbete pågår att 

planera in en sporthall i 

samband med 

skolutbyggnaden. Planeras 

vara klar till 2020 

 

Älta IP 

Aktivitetsytor 

Utegym klart 2015-04-30 Parkourbanan klar 

Besiktigad 29/5 

 

Sicklaön Nacka sporthall Yteffektiviseringen av 

sporthallen är klar 

 

 Nacka bollhall  Arkitekt ritar på 

förslag till TV-läktare 

 Nacka IP 

Fotbollstält 

 Framtagning av 

förfrågningsunderlag 

pågår 

Saltsjö-Boo Björknäs IP Arbetet fortlöper enligt 

tidsplan.  

Slutbesiktning 23 juni 

                                                 
1 Åtgärder med kursivstil är avvikelse från föregående rapport 
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 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Geografiska 

områden 

Projekt 

Typ av objekt 

Status Åtgärd1 

Löparbanor och 

innanliggande 

naturgräsplan 

 Björknäs IP 

omklädningsrum 

Ansökan om rivningstillstånd 

av gamla omklädningsrum och 

paviljong inlämnat 

Utredning om att 

bygga 

omklädningsrum i 

anslutning till isladan 

 Myrsjö IP 

 

Anläggning av konstgräsplan 

fortlöper enligt tidplan 

Besiktning v31 

Saltsjöbaden Saltsjöbadens IP 

Omläggning av 11-

mannaplan. 

Arbetet utförs efter säsong, 

då tiden är för under 

sommaruppehållet pga 

föreningsaktiviteter 

Anbudsförfrågan går 

ut nu i juni. 

Planerad byggstart 

12/10 

 

Information från lokalenheten 

Möte med Skuru handboll angående förslag från föreningen om Nacka bollhall framtid. 

Passagesystem installeras i Nacka sportcentrum nu i juni. 

Myrsjö sporthall ombyggnation av omklädningsrum påbörjas under sommaren 2015. 

Handlingar i ärendet 

Fastighetsutvecklingsenhetens tjänsteskrivelse den 2 juni 2015  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

 

 

- - - - - 
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Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 66 FRN 2015/78-810 

Fritidsnämndens ANDT-arbete till stöd till föreningar 

och övriga verksamheter 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 

Kommunstyrelsen har antagit en alkohol-, narkotika-, doping-, och tobaksstrategi som 

utgår från de av riksdagen beslutade sju målområdena med inriktning och prioriteringar för 

samhällets insatser. Nacka kommun har utöver de ansvarsområden som gäller generellt för 

kommuner satt upp egna prioriterade målområden. Inom två av dessa kan fritidsnämnden 

bidra till att nå de önskvärda resultaten.  

 

Fritidsnämnden anordnar kostnadsfria utbildningar om tobakens konsekvenser till ledare 

inom fritidsgårdar och ideella verksamheter. Fritidsnämnden har också satsningen Utmärkt 

förening där ANDT (Alkohol, narkotika, doping och tobak) är ett av sex teman.  

 

Fritidsnämnden erbjuder många drogfria och attraktiva alternativ, så som fritidsgårdar, 

träffpunkter, öppen idrott, utmärkt förening, ungdomsmässan samt andra 

ungdomsarrangemang.  

 

En handlingsplan för hur arbetet med det förebyggande arbetet ska fortsätta har påbörjats 

tillsammans med sociala kvalitetsenheten som har ett övergripande ansvar för utveckling, 

uppföljning och samordning av de insatser som görs i kommunen. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 29 maj 2015 

Bilaga 1: Nacka kommuns alkohol-, narkotika-, doping-, och tobaksstrategi. 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

 

 

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 67 

Kapacitetsutredning  

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 

Susanne Broman Kjulsten informerade nämnden om pågående arbete med 

kapacitetsutredningen.  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

 

 

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 68 

Anmälningsärenden  

Beslut 

Fritidsnämnden noterar att den har tagit del av handlingar.  

Fritidsnämnden beslutar att ge uppdrag till direktör för arbete- och fritid att bereda 

politikerinitiativet Inrätta ett ”sportotek” i Nacka och sedan återkomma till nämnden med 

tjänsteskrivelse och förslag till beslut. 

Handlingar i ärende  

Delegationsbeslut 

Utdelning av administrationsbidraget 2015, FRN 2015/45-805 

Bilaga 1: sammanställning, barn och ungdomsföreningar 

Bilaga 2: sammanställning, handikappföreningar (vuxenverksamhet)    

Bidrag för verksamheten Hund för alla 2015, FRN 2015/72-805 

Bidrag till Nacka Golfklubb för projektet Golf för alla, FRN 2015/73-805 

Bidrag till DHB Östra för föreningens anpassade fritidsaktiviteter, FRN 2015/74-805  

Politikerinitiativ  

Inrätta ett ”sportotek” i Nacka – för mångfalden och miljön, Louise Granath (FP), Helena 

Håkansson (FP), den 20 maj 2015  

Skrivelser 

Uppdragsbeskrivning Drift av idrottsanläggningar 

Rapporter 

Redovisning av projektmedel från Natalis Dans och Gymnastikstudio  

Utvärdering – prova-på-verksamhet, Ältasjön  

Redovisning av projektbidrag för återuppstart av Natursnokverksamheteten i Saltsjöbaden 

Kurser och konferenser 

Inbjudan till Regional idrottssamverkan-nu går vi vidare, Rubrik Idrottens legitimitet och 

värde i en växande Stockholmregion, 11 september 2015, Plats Folkets hus, Huddinge, tid 

09.00-15.30, kostnad 800 kr/deltagare 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade att den har tagit del av handlingar.  

Protokollsanteckningar 

 

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 69 

Övriga frågor  
 

Fritidsnämnden noterar att det vore önskvärt att få anmälningsärenden digitalt istället för 

att gå genom pappershandlingar i cirkulationspärmen under sammanträdes gång. 

Nämndsekreteraren noterar informationen och skall undersöka möjligheter för digitalt 

utskick av anmälningsärenden till nästa sammanträde.  

 

- - - - - 
 


